

**Protokoll fört vid styrelsesammanträde med Tådås väg- och
samfällighetsförening
20070311**

Närvarande: Gunilla Jägemalm, Ann Karlsson, Olof Karlsson, Sigrid Sjöstedt, Bo Willfors och Gunnar Sahlström.

Plats: hos Bosse

1. Styrelsesammanträdet öppnades av ordföranden Gunilla Jägemalm.
2. Dagordningen godkändes.
3. Protokollet från föregående möte gicks igenom.
4. Information:
 - a) Gunilla: Kommunen tillåter inte ridning på gång- och cykelvägen. Allmänt gäller att avföring från häst på vår väg skall tas bort av den ridande. Förbudsskyltarna från kommunen är uppsatta.
 - b) Betr. vägnummerskyltar informerade Bosse att extra skyltar är beställda.
 - c) Gunilla: Det har varit möte mellan kommunen och länsstyrelsen den 20.2 om förslaget till vattenskyddsområde. Kommunen skall besluta och bli tillsynsmyndighet. Vårt (Gunnars) förslag till utökning i nordost och förtydliganden i bestämmelserna tas med. Länsstyrelsen är positiv.
 - d) Bosse har inte än fått tag i någon som vill ha betesdjur vid ridvägen men han fortsätter söka.
-Beslöts att Gunilla kontaktar kommunen om att de sätter upp stängsel längs cykel vägen.
 - e) Gunilla informerade om lantmäteriförrättning den 15.2 beträffande föreslagen väg från Kyrkofjäll 1:43-45 till Bergsvägen och att hon sänt frågor till lantmätare Lorin och talat med honom. Han kan inte ta ställning i ärendet men Enskilda vägars förening (där vi är medlem i) kan hjälpa oss.
Hon har också talat med stadsarkitekten som upplyste att den på en gammal karta angivna vägbiten till oss var ett gammalt inlöst förslag.
Olle ansåg att det enklaste var att flytta uthuset som gör att vägen enligt uppgift är för smal.
5. Beträffande Ilmestrands avgift för avloppsanslutning skall den betalas senast den 15.3 och i så fall utan räntetillägg.
6. **Beslöts** att kalla områdesansvariga till nästa styrelsemöte. Alla ombads att fundera på vad som behöver göras.
Behövs det regler för var och hur rishögar kan läggas?
7. Ekonomin redovisades. Den är tillfredsställande. Alla har nu betalat årsavgifterna.
8. Grävaren har begärt extra medel för att det enligt honom har blivit dyrare än beräknat.
Efter granskning av hans uppgifter ifrågasatte styrelsen att det skulle ha blivit fördyringar som föreningen skall betala.

Beslöts att Sigrid skriver ett svar och även föreslår tätare betalningar (veckovis) efter utfört arbete.

9. Den första perioden för debitering enligt vattenförbrukning slutar nu 1 maj.
Beslöts att Gunnar gör ett utskick om att var och en avläser sin mätare så nära 1.5 som möjligt och skickar in värdet till honom under maj. I utskicket skall också stå en uppmaning att komma med förslag till vad som behöver göras i områdena.

Det är också bra om var och en hjälper till med att fylla i hål i vägen!

10. Snöröjningen har betalats, kostade 15400 kr.

11. Vägarna skall göras i ordning och diken rensas sedan grävningen är klar.
Skall betalas både av avlopps- och vägkontot.

12. Övriga frågor:

-a) Styrelsen har fått några klagomål på störande körning med motorcykel.

Beslöts att kontakta den det gäller.

-b) Det har blivit tvist betr. en nyanlagd servis hos en medlem. Beslöts att Ann debiterar. Om betalning ej sker grävs den upp eller kontaktas kronofogde.

-c) Ventiler har körts sönder av grävaren och snöröjaren. Beslöts att grävaren får beställa nya.

13. Nästa möte beslöts till söndag 15.4 kl. 11 hos Gunilla.

14. Sammanträdet avslutades.

Gunnar Sahlström
sekreterare

Gunilla Jägemalm
ordförande